



12Days.eu – 2023

The schedule and the rally hotels (ENGLISH)

The rally will start and finish in **Eindhoven (NL) at the Hotel Van der Valk**. In between, the rally will take a break at the **Miramonti at Passo del Tonale (IT)**. All information sessions, check-in and scoring will take place at these hotels.

You are free to book a room in these hotels or in another hotel. To help you with your planning, you will find the planned timetable here. At the end you will find the registration information for the rally hotels (if desired).

The times are only indications and will be fixed shortly before the start of the rally. Personal presence (incl. pillion) is obligatory at all points.

NL: Rally Check In – **Sunday 30.07.2023** 12:00 – 17:00

NL: Riders Meeting – Sunday 30.07.2023 17:30

NL: Dinner – Sunday 30.07.2023 18:30

NL: Start Leg 1 – **Monday 31.07.2023 07:00**



We recommend staying overnight at least from Sunday to Monday to avoid unnecessary stress. If you have any questions about the schedule, rules or other issues, the Rally Team will be available exclusively at the Rally Hotel.

IT: End Leg 1 – **Friday 04.08.2023 14:00**

IT: Riders Meeting – Friday 04.08.2023 17:30

IT: Dinner – Friday 04.08.2023 18:30

IT: Start Leg 2 – **Saturday 05.08.2023 06:00**



We recommend staying overnight at least from Friday to Saturday to avoid unnecessary stress. If you have any questions about the schedule, rules or other issues, the Rally Team will be available exclusively at the Rally Hotel.

NL: End Leg 2 – **Saturday 12.08.2023 13:00**

NL: Dinner – Saturday 12.08.2023 18:30

NL: Ceremony – Saturday 12.08.2023 19:30, Open End



We recommend staying at least from Saturday to Sunday to avoid unnecessary stress. An additional overnight stay from Friday to Saturday may be useful as the rooms are not ready for occupancy until 14:00.



12Days.eu – 2023

Der Zeitplan und die Rally Hotels (GERMAN)

Die Rally startet und endet in **Eindhoven (NL) im Hotel Van der Valk**. Dazwischen macht die Rally eine Pause im **Miramonti am Passo del Tonale (IT)**. In diesen Hotels finden alle Veranstaltungen, das Check In und das Scoring statt.

Es steht Dir frei, in diesen Hotels oder in einem anderen Hotel ein Zimmer zu buchen. Um Dir die Planung zu ermöglichen, findest Du hier den geplanten zeitlichen Ablauf. Am Ende sind dann noch die Anmeldeinformationen für die Rally Hotels (falls gewünscht) gelistet.

Die Angaben der Uhrzeiten sind nur Anhaltspunkte und werden erst kurz vor dem Start der Rally fixiert. Persönliche Anwesenheit (incl. Sozia) ist bei allen Punkten verpflichtend.

NL: Rally Check In – **Sonntag 30.07.2023** 12:00 – 17:00

NL: Riders Meeting – Sonntag 30.07.2023 17:30

NL: Dinner – Sonntag 30.07.2023 18:30

NL: Start Leg 1 – **Montag 31.07.2023 07:00**



Wir empfehlen mindestens von Sonntag auf Montag zu übernachten, um unnötigen Stress zu vermeiden. Bei Rückfragen zum Ablauf, zu den Regeln oder bei sonstigen Fragen steht das Rally Team ausschließlich im Rally Hotel zur Verfügung.

IT: End Leg 1 – **Freitag 04.08.2023 14:00**

IT: Riders Meeting – Freitag 04.08.2023 17:30

IT: Dinner – Freitag 04.08.2023 18:30

IT: Start Leg 2 – **Samstag 05.08.2023 06:00**



Wir empfehlen mindestens von Freitag auf Samstag zu übernachten, um unnötigen Stress zu vermeiden. Bei Rückfragen zum Ablauf, zu den Regeln oder bei sonstigen Fragen steht das Rally Team ausschließlich im Rally Hotel zur Verfügung.

NL: End Leg 2 – **Samstag 12.08.2023 13:00**

NL: Dinner – Samstag 12.08.2023 18:30

NL: Zeremonie – Samstag 12.08.2023 19:30, Open End



Wir empfehlen mindestens von Samstag auf Sonntag zu übernachten, um unnötigen Stress zu vermeiden. Eine zusätzliche Übernachtung von Freitag auf Samstag ist möglicherweise sinnvoll, da die Zimmer nicht vor 14:00 bezugsbereit sind.



12Days.eu – 2023

Rally Hotel NL – Van der Valk, Eindhoven, Niederlande (NL)

WEB	https://www.hoteleindhoven.nl/en , Map
Price	€95 comfort room - 1 Adult - including breakfast/tourist tax/parking €110 comfort room - 2 Adult - including breakfast/tourist tax/parking
Cancellation	till 12:00 on arrival date
Booking	reservations@eindhoven.valk.com with reference GF139082
Dates (suggestion)	30.07.2023 – 31.07.2023 (Start , 1 night) 11.08.2023 – 13.08.2023 (End , 2 nights)

Rally Hotel IT – Hotel Miramonti, Passo del Tonale, Italy (IT)

WEB	https://www.miramonti.com/ , Map
Price	€95/Person - including breakfast/ tourist tax /parking
Cancellation	up to 21 days before arrival
Booking	info@miramonti.com with reference 12Days2023
Date (suggestion)	04.08.2023 – 05.08.2023 (Center , 1 night)